

1. 本月 27 日(星期六)下午三時，耶穌會於本堂為施毓謙修士舉行「授予執事聖秩感恩祭」，屆時邀請到湯漢樞機蒞臨主禮，歡迎各位兄弟姊妹參加，共同為施修士祈禱。
2. 因應政府確定疫情漸趨穩定而放寬限聚令，聖堂由 6 月 21 日(主日)起，重新如常開放學校停車場。請教友車主，持聖堂有效之泊車證進入。
3. 基於上述放寬措施及服務需求不高，聖堂主日臨時加開之下午彌撒，亦於今日起即時停止，敬請各位留意。
4. 2020 年 5 月份小堂收支報告如下：
收入：\$ 33,300
支出：\$ 293,648
透支：- \$ 260,348

上述所有報告事項，已張貼於聖堂辦公室報告板及聖堂網站。

Chapel Announcement

21-6-2020

1. The Holy Eucharist celebration of the Diaconate Ordination for Jesuit scholastic Philip Yuqian Shi, SJ will be held in this chapel at 3pm on 27/6/2020 (Saturday). His Eminence Cardinal John Tong Hon will be officiating the celebration. All are welcome.
2. As the Gov't has reduced the social-distancing measures, the car park of Wah Yan Kowloon will be re-opened as from 21/6/2020. Faithful with a valid car park permit can resume the use of it.
3. As the attendance of the masses on Sunday afternoon is low, the masses will be cancelled as from today.
4. The financial report for this chapel in May is as follows:
Income: \$ 33,300
Expenses: \$ 293,648
Deficit: - \$ 260,348

The chapel announcement has been posted on the notice board of the chapel office and on the chapel website.